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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 26. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 26.7.2023. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
09.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 25 одборника. 
 
Одборници Весна Глувић Челић и Зоран Векић су правдали своје одсуство. Одборник 
Страхиња Јуришић је најавио кашњење.  

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, начелник 
Службе градоначелника и начелници одјељења Градске управе, као и обрађивачи 
појединих материјала који су на дневном реду данашње сједнице.  
 
Сједници су присуствовали делегати у Вијећу народа Огњен Жмирић и Армин Хамзић и 
народни посланици Радислав Дончић и Ранка Перић Ромић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  
 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 25. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 23.6.2023. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 25. редовне сједнице. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да је стигла два приједлога за допуну Дневног реда.  
Начелник Службе градоначелника Драгутин Ковачевић је дао образложење за први 
приједлог допуне дневног реда. Предлаже се да се на дневни ред уврсти Приједлог 
Одлуке о измјени Одлуке о оснивању Пословне јединице „КУЋА ЛИЈЕВЧА и 
ПОТКОЗАРЈА“ „Туристичке организације града Градишка“.  
 
Скупштина је једногласно усвојила овај приједлог.  
 
Други приједлог за допуну дневног реда је од стране одборника Бранислава Мракића, а 
односи се на уврштавање Информације о тренутном стању након елементарне непогоде 
и појаве Афричке куге свиња на подручју Града.  
 
Скупштина је једногласно усвојила овај приједлог.  
 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Дневни ред је једногласно 
усвојен након чега је предсједавајући прочитао усвојени Дневни ред за 26. редовно 
засједање Скупштине града Градишка. 
 
Одборница Милица Шукало је послала допис да од ове сједнице излази из Клуба 
одборника СДС-ПДП те да своје дјеловање у Скупштини наставља као независни 
одборник. 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 

 
1. Извјештај о раду Скупштине града Градишка за период јануар - јуни 2023. 

године. 
 

2. Информације о пословању градских јавних установа из области културе за 
период јануар - јуни 2023. године: 
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- ЈУ „Културни центар“ Градишка. 
- ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка. 
- ЈУ „Градско позориште Градишка“ Градишка. 
- ЈУ „Народна библиотека“ Градишка. 

 

3. Информација о пословању „Развојна агенција Градишка - РАГА“ за период 
јануар - јуни 2023. године. 

 
4. Информације о пословању јавних предузећа чији је оснивач Град, за период 

јануар - јуни 2023. године: 
-  ЈП „Радио телевизија Градишка“ Градишка. 
-  ЈП СЦ „Servitium“ Градишка. 

 
5. Информације о пословању градских комуналних предузећа, за период јануар - 

јуни 2023. године: 
- КП „Водовод“ а.д. Градишка. 
- КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка. 
- КП „Топлана“ а.д. Градишка. 

 
6. Информација о стању у области информативне дјелатности на подручју града 

за 2022. годину. 
 

7. Информација о статусу и положају националних мањина на подручју града за 
2022. годину. 
 

8. Информација о стању објеката и мјерама заштите од поплава на подручју града 
Градишка. 
 

9. Информација о стању снабдијевања електричном енергијом на подручју града 
Градишка за 2022. годину. 

 
10. Информација о стању у стамбеној области за 2022. годину. 

 
11. Приједлог Одлуке о приступању изради Регулационог плана „Берек“. 
 
12. Приједлог Одлуке о доношењу измјене дијела Регулационог плана „Излаз на 

Саву“. 
 

13. Приједлог Одлуке о економској цијени услуге и износ новчаног учешћа 
родитеља за боравак дјетета у ЈПУ „Лепа Радић“ Градишка за 2023. годину. 

 
14. Приједлог Одлуке о комуникацији између локалне управе и грађана. 

 
15. Приједлог Одлуке о измјени Одлуке о оснивању Пословне јединице „КУЋА 

ЛИЈЕВЧА и ПОТКОЗАРЈА“ „Туристичке организације града Градишка“. 
16. Приједлог Одлуке о објављивању Јавног огласа за именовање два члана 

Градске изборне комисије Градишка.  
- Јавни оглас за именовање два члана Градске изборне комисије Градишка.  

 
17. Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

- Одлука о приступању продаји непокретности у катастарској општини 
Градишка село путем лицитације. 

- Мишљење о основаности доношења Одлуке о утврђивању општег интереса 
од стране Владе Републике Српске за потпуну експропријацију дијела 
непокретности ради изградње кружне раскрснице Обрадовац и приступних 
саобраћајница у к.о. Градишка-село. 

- Одлука о прихватању понуде. 
- Одлука о приступању продаји непокретности путем лицитације у к.о. Берек. 
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18. Разрјешења и именовања: 
- Рјешење о именовању Комисије за провођење поступка по Јавном огласу за 

именовање два члана Градске изборне комисије Градишка. 
- Рјешење о о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана  

„Берек 1“.  
 

19.  Информација о тренутном стању након елементарне непогоде и појаве 
Афричке куге свиња на подручју Града. 

 
20. Одборничка питања. 

 

 
 

Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 
 
 

АД - 1 
 

Извјештај о раду Скупштине града Градишка за период јануар - јуни 2023. 

године. 

Уводно образложење дао је секретар Скупштине града Немања Панић. 

Учешће у дискусији су узели одборници Зоран Латиновић и Бранислав Мракић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о раду Скупштине града Градишка за период јануар - јуни 

2023. године. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 2 
 

Информације о пословању градских јавних установа из области културе за период 
јануар - јуни 2023. године: 

- ЈУ „Културни центар“ Градишка. 
- ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка. 
- ЈУ „Градско позориште Градишка“ Градишка. 
- ЈУ „Народна библиотека“ Градишка. 

 
Предсједник Савјета за образовање и културу Јована Кодић је прочитала мишљење 

Савјета: Савјет за образовање и културу Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 26.7.2023. године разматраo је: 
 

1. Информација о пословању градских јавних установа из области културе за период 
јануар-јуни 2023. године: 

 
- ЈУ „Културни центар“ Градишка. 
- ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка. 
- ЈУ „Градско позориште Градишка“ Градишка. 
- ЈУ „Народна библиотека“ Градишка. 

 

2. Приједлог Одлуке о економској цијени услуге и износ новчаног учешћа родитеља 
за боравак дјетета у ЈПУ „Лепа Радић“ Градишка за 2023. годину. 
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Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту.  
 

Расправа је вођена обједињено за све алинеје. Учешће у расправ је узео одборник 

Томислав Ковачевић. 

- ЈУ „Културни центар“ Градишка. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈУ „Културни центар“ Градишка за период 
јануар-јуни 2023. године. 

 
 

- ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка за период 
јануар-јуни 2023. године. 

 
 

- ЈУ „Градско позориште Градишка“ Градишка. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈУ „Градско позориште Градишка“ Градишка 
за период јануар-јуни 2023. године. 

 
- ЈУ „Народна библиотека“ Градишка. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈУ „Народна библиотека“ Градишка за 
период јануар-јуни 2023. године. 

 
 

АД – 3 
 

Информација о пословању „Развојна агенција Градишка - РАГА“ за период 
јануар - јуни 2023. године. 

 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић и Томислав Ковачевић. 
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Богдан Вицановић директор Развојене агенције Градишка – РАГА је дао одговоре на 
постављена питања. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању Развојна агенција Градишка - РАГА Градишка 
за период јануар-јуни 2023. године. 

 
 

АД – 4 
 
Информације о пословању јавних предузећа чији је оснивач Град, за период 
јануар - јуни 2023. године: 

-  ЈП „Радио телевизија Градишка“ Градишка. 
-  ЈП СЦ „Servitium“ Градишка. 

 
- ЈП „Радио телевизија Градишка“ Градишка. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 
 
Директор ЈП „Радио телевизија Градишка“ Рајко Ромић је дао одговоре на постављена 
питања. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника. 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈП „Радио телевизија Градишка“ Градишка 
за период јануар-јуни 2023. године. 

 
- ЈП СЦ „Servitium“ Градишка. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈП СЦ „Servitium“ Градишка за период 
јануар-јуни 2023. године. 

 
АД – 5 

 
Информације о пословању градских комуналних предузећа, за период јануар - 

јуни 2023. године: 
- КП „Водовод“ а.д. Градишка. 
- КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка. 
- КП „Топлана“ а.д. Градишка. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Кецман. 
 
Директор КП „Водовод“ Сандро Зеничанин је дао одговоре на постављена питања. 
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- КП „Водовод“ а.д. Градишка. 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника. 
Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 глас „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Водовод“ а.д. Градишка за период 

јануар - јуни 2023. године. 
 
 

- КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка. 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника. 
Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 глас „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка за 

период јануар - јуни 2023. године. 
 

- КП „Топлана“ а.д. Градишка. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника. 
Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 глас „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Топлана“ а.д. Градишка за период јануар 

- јуни 2023. године. 
 
 

АД – 6 
 

Информација о стању у области информативне дјелатности на подручју града 
за 2022. годину. 

 
 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника. 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о стању у области информативне дјелатности на подручју 

града за 2022. годину. 
 
 

АД – 7 
 

Информација о статусу и положају националних мањина на подручју града за 
2022. годину. 

                                                                                             
 

Учешће у расправи су узели одборници Ђорђо Грујичић, Зоран Латиновић, Бранислав 
Мракић и Станислав Козминчук. 
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Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности Иван Раденовић је дао 
одговоре на постављена питања. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника. 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 
 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о статусу и положају националних мањина на подручју 

града за 2022. годину. 
 
 

АД – 8 
 

Информација о стању објеката и мјерама заштите од поплава на подручју града 
Градишка. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника и 
Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о стању објеката и мјерама заштите од поплава на 

подручју града Градишка. 
 

АД – 9 
 

Информација о стању снабдијевања електричном енергијом на подручју града 
Градишка за 2022. годину. 

 
 
Учешће у расправи су узели одборници Јована Кодиућ, Звјездан Панић, Бранислав 
Мракић, Зоран Кецман, Ново Милановић, Предраг Љубичић, Драган Благојевић, Драгиша 
Цвијић, Зоран Латиновић, Миленко Павловић и градоначелник Зоран Аџић. Право на 
реплику су искористили одборник Бранислав Мракић и Зоран Латиновић. 
 
Након дискусија Колегијум Скупштине и градоначелник су покренули Иницијативу према 
Предсједнику Ваде Републике Српске, МИнистарству енергетике и рударства у Влади 
Републике Српске, МХ „Електропривреда Републике Српске“ МП а.д. Требиње, ЗП 
„Електрокрајина“ а.д. Бањалука, Дирекцији за јавно снабдијевање електричном енергијом 
купаца у Републици Српској. Иницијатива гласи: Позивамо вас на хитан састанак ког 
Градоначелника града Градишка, на иницијативу одборника на сједници Скупштине града 
Градишка која је одржана 26.7.2023. године, поводом стања нисконапонске мреже, која је 
у изузетно лошем стању. Изграђена је почетком 70 – их година и преко 60% стубова на 
терену је у дотрајалом стању. Састанак је потребан због хитног рјешавања тог проблема. 
Термин одржавања састанка ће бити одмах договорен контактом надлежних служби.   
    
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно усвојила да се 
Иницијатива упути горе наведеним субјектима. 

 
Информација о стању снабдијевања електричном енергијом на подручју града 
Градишка за 2022. годину се прима к знању. 
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АД – 10 
 

Информација о стању у стамбеној области за 2022. годину. 
 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника и 
Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о стању у стамбеној области за 2022. годину. 
 
 

АД – 11 
 

Приједлог Одлуке о приступању изради Регулационог плана „Берек“. 
 

 
Уводно образложење дала је Данијела Јаковљевић испред Одјељења за просторно 
уређење и грађење.  
 
Замјеник предсједника Комисије за просторно уређење Сњежана Гвозден је прочитала 
мишљење Комисије.  
 
Предсједник Комисије за статутарна питања и прописе Марко Шукало је прочитао 
мишљење Комисије. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о приступању изради Регулационог плана „Берек“. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 12 

 
Приједлог Одлуке о доношењу измјене дијела Регулационог плана „Излаз на 

Саву“. 

 
Презентацију плана је извршио Вукашин Дероњић испред фирме „ХКП консалтинг“ д.о.о. 
Бања Лука. 
 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић и Бојан Вујановић. 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 1 глас „уздржан“ донијела 
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О Д Л У К У 
 

о доношењу измјене дијела Регулационог плана „Излаз на Саву“. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД - 13 
 

Приједлог Одлуке о економској цијени услуге и износ новчаног учешћа 
родитеља за боравак дјетета у ЈПУ „Лепа Радић“ Градишка за 2023. годину. 
 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности 
Иван Раденовић. 
 
Учешће у расправи су узели одборници Драгомир Радонић и Зоран Латиновић. 

 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, 3 гласа „против“ и уз 1 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о економској цијени услуге и износ новчаног учешћа родитеља за боравак дјетета у 

ЈПУ „Лепа Радић“ Градишка за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 14 
 

Приједлог Одлуке о комуникацији између локалне управе и грађана. 
 
 
Уводно образложење дала је начелник Одјељења за општу управу Божана Глувић. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о комуникацији између локалне управе и грађана. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 15 
 

Приједлог Одлуке о измјени Одлуке о оснивању Пословне јединице „КУЋА 
ЛИЈЕВЧА и ПОТКОЗАРЈА“ „Туристичке организације града Градишка“. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
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о измјени Одлуке о оснивању Пословне јединице „КУЋА ЛИЈЕВЧА и ПОТКОЗАРЈА“ 

„Туристичке организације града Градишка“. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 16 
 

Приједлог Одлуке о објављивању Јавног огласа за именовање два члана 
Градске изборне комисије Градишка.  

- Јавни оглас за именовање два члана Градске изборне комисије Градишка.  
 

Уводно образложење дала је начелник Одјељења за општу управу Божана Глувић. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о објављивању Јавног огласа за именовање два члана Градске изборне комисије 
Градишка. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
Јавни оглас за именовање два члана Градске изборне комисије Градишка.  

 
(Оглас је саставни дио Одлуке и објавитће се у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 17 
 

Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 
- Одлука о приступању продаји непокретности у катастарској општини 

Градишка село путем лицитације. 
- Мишљење о основаности доношења Одлуке о утврђивању општег интереса 

од стране Владе Републике Српске за потпуну експропријацију дијела 
непокретности ради изградње кружне раскрснице Обрадовац и приступних 
саобраћајница у к.о. Градишка-село. 

- Одлука о прихватању понуде. 
- Одлука о приступању продаји непокретности путем лицитације у к.о. Берек. 

 
 
Уводно образложење за све алинеје дао је начелник Службе градоначелника Драгутин 
Ковачевић. 
 
 

 Одлука о приступању продаји непокретности у катастарској општини Градишка 
село путем лицитације. 

 
За расправу није било пријављених. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 20 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
приступању продаји непокретности у катастарској општини Градишка село путем 

лицитације. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 
 

 Мишљење о основаности доношења Одлуке о утврђивању општег интереса од 
стране Владе Републике Српске за потпуну експропријацију дијела 

непокретности ради изградње кружне раскрснице Обрадовац и приступних 
саобраћајница у к.о. Градишка-село. 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 20 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 

 
М И Ш Љ Е Њ Е 

 
о основаности доношења Одлуке о утврђивању општег интереса од стране Владе 

Републике Српске за потпуну експропријацију дијела непокретности ради изградње 
кружне раскрснице Обрадовац и приступних саобраћајница у к.о. Градишка-село. 

 
(Мишљење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 20 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Мишљења о основаности доношења Одлуке о утврђивању општег 

интереса од стране Владе Републике Српске за потпуну експропријацију дијела 
непокретности ради изградње кружне раскрснице Обрадовац и приступних 

саобраћајница у к.о. Градишка-село. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

 Одлука о прихватању понуде. (Ана Грахоавц) 
 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 20 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о прихватању понуде. (Ана Грахоавц) 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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 Одлука о приступању продаји непокретности путем лицитације у к.о. Берек. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 20 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
Одлука о приступању продаји непокретности путем лицитације у к.о. Берек. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 18 

 
Разрјешења и именовања: 

- Рјешење о именовању Комисије за провођење поступка по Јавном огласу за 
именовање два члана Градске изборне комисије Градишка. 

- Рјешење о о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана  
„Берек 1“.  

 
 
За расправу није било пријављених. 
 

 Рјешење о именовању Комисије за провођење поступка по Јавном огласу за 
именовање два члана Градске изборне комисије Градишка. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о именовању Комисије за провођење поступка по Јавном огласу за именовање два 

члана Градске изборне комисије Градишка. 
 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 
 

 Рјешење о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана  
„Берек 1“. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана  „Берек 1“. 
 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 19 
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Информација о тренутном стању након елементарне непогоде и појаве 

Афричке куге свиња на подручју Града. 

Градоначелник Зоран Аџић је дао уводно образложење. 
 

Учешће у расправи су узели одборници Бранислав Мракић и Зоран Латиновић. 
 

Информација о тренутном стању након елементарне непогоде и појаве Афричке 
куге свиња на подручју Града прима се к знању. 

 
Народни посланик Радислав Дончић је искористио своје право да се обрати Скупштини. 
 
Градоначелник Зоран Аџић се обратио након посланика. 
 

АД – 20 
 

Одборничка питања: 
 
 
Коменатара одговора на постављена питања није било.  
 
 
Нова питања: 
 
ОДБОРНИК ВЛАДИМИР БОГОЈЕВ 
 
 

1. „На захтјев већег броја грађана морам да поставим сљедеће питање: Зашто на 
подручју града Градишке није организован рад нити једне дежурне апотеке која ће 
радити послије 21 час?“ 

 
ОДБОРНИЦА ЈОВАНА КОДИЋ 
 
1. „Да ли је и кад предвиђено освјетљавање заобилазнице (транзита) који повезује 

Чатрњу и Брестовчину? Уколико није могуће постављање расвјете у цијелој улици 
ускоро, да ли је могуће освијетлити бар раскрснице у тој улици?“ 

 
 
ОДБОРНИК ЗОРАН ЛАТИНОВИЋ  
 

1. „ИНИЦИЈАТИВА према Министарству саобраћаја и Министарству унутрашњих 
псолова да се контрола брзине кретања моторних возила путем фиксних радара 
постављених код основних школа на свим локацијама на магистралном путу 
Градишка – Бања Лукa, јединствено одрeди, обзиром да је ограничење брзине у 
Новој Тополи лимитирано на 30 km/h, а у Александровцу и Лакташима на 50 km/h.“ 

 
ОДБОРНИК ДАВОР ГЛИШИЋ 
 

1. „Становнике МЗ Текија занима да ли је у скорије вријеме планирано асфалтирање 
Београдске улице, дужине 130 метара, у тој мјесној заједници. Ради се о ужем 
градском подручју.“ 

 
ОДБОРНИЦА СЊЕЖАНА ГВОЗДЕН 
 

1. А) „Грађане интересује: Да ли је могуће да стационирани радар лоциран на 
магистралном путу Градишка – Бања Лука у Новој Тополи код Основне школе, 
када измјери прекорачење максимално дозвољене брзине возила, означене 
знаком 30 km/h, да се то прекорачење сматра прекршајем, иако на том мјесту не 
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постоји додатна табла на којој треба да пише временски интервал (од колико до 
колико сати) та брзина мора бити испоштована, јер Закон о безбједности 
саобраћаја предвиђа постављање додатне табле са временским интервалом. 
Б) Да ли постоји могућнсот да се бар у току љетног распуста, када школе не раде, 
знакови ограничења брзине са 30 km/h замијене знаком 50 km/h код школа на 
магистралним саобраћајницама на подручју града Градишке, неким захтјевом 
Градске управе према Ј.П. „Путеви Републике Српске“ будући да је замјена 
саобраћајних знакова на магистралним путевима у њиховој надлежности.“ 

2. Грађани града Градишка упозоравају на нарушавање безбједности саобраћаја, 
везано за возила из парка код фонтане, која се рентају чак и дјеци млађој од 12 
година, што је доња граница по закону, када дјеца могу учествовати у саобраћају 
бициклима. Треба напоменути да су поменута возила ручне израде, погона на 
ножне педале, а дјеца из возе како по јавним површинама у парку код фонтане, 
гдје угрожавају пјешаке, углавном дјецу која се ту играју, тако и по 
саобраћајницама, па чак и по Видованској улици, гдје возе и лијевом и десном 
страном, непоштујући основна правила у саобраћају. До сада је било неколико 
ситуација, на срећу без већих посљедица, од којих треба издвојити рушење 
цијелог низа столица у баштама кафића до пјешачке стазе у парку код фонтане 
које је направило ово возило. 
Питање: Да ли се може ограничити кретање поменутих возила у неком ограђеном 
простору, како се не би догодиле веће незгоде?“ 
 
 

ОДБОРНИК ТОМИСЛАВ КОВАЧЕВИЋ 
 

1. „Кад се планира санација пута од гробља до Зељковића у МЗ Романовци?“ 
 
 
ОДБОРНИК ПРЕДРАГ ЉУБИЧИЋ 
 

1. „На упит великог броја мјештана МЗ Јурковица, МЗ Горња Јурковица и МЗ Турјак, 
постављам питање може ли надлежно Одјељење за инспекције изаћи на 
некатегорисани пут Шашкиновци – Трновац те предузети неопходне мјере и радње 
да се уреди путни појас на истом како би мјештани могли несметано доћи до својих 
парцела које обрађују?“ 
 

2. Да ли се планира и ако се планира када ће бити урађен приступни пут у улици 
Бранислава Нушића у Новој Тополи? (грађани требају почети градњу на наведеној 
локацији али немају пута за довоз материјала и извођење радова градње објекта).“ 

 
 
 
Сједница је завршена у 15:45 часова. 
 
 
Записник водила Маја Зрнић. 

 
 
 

                СЕКРЕТАР                                   ПРЕДСЈЕДНИК 
        СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                              СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
             Немања Панић                                                                        Миленко Павловић 


